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Protokół Nr ORN.0012.3.7.2015 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 24 czerwca 2015 r. 
 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu 

Miejskiego w Olecku – Barbara Skarżyńska. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał przybyłych na posiedzenie i przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku obrad komisji nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.3.6.2015 nie wniesiono. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.3.6.2015 z posiedzenia komisji 

odbytego w dniu 28 maja 2015 r. 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnej 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż w dniu 15 czerwca 2015 r. Wojewoda Warmińsko – Mazurski w Olsztynie 

wezwał Radę Miejską w Olecku do podjęcia, w terminie 30 dni od otrzymania niniejszego 

wezwania, uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnej Rady Miejskiej w Olecku – Pani 

Renaty Dunaj. 

W uzasadnieniu przesłanego wezwania Wojewoda stwierdził, iż została wyczerpana 

dyspozycja art. 24 f ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym w związku z art. 383 § 1 pkt 5 

ustawy Kodeks wyborczy, czyli radna narusza ustawowy zakaz łączenia mandatu radnej 

z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, 

co skutkuje wygaśnięciem mandatu.  
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Jeśli radni nie podejmą uchwały, to Wojewoda podejmie decyzję. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnej. 

 

b) projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych 

 
Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż w związku z upływem w 2015 roku czteroletniej kadencji ławników, Prezes 

Sądu Okręgowego w Suwałkach przekazał Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Olecku 

informację dotyczącą liczby ławników do wyboru na kadencję 2016 - 2019. Do Sądu 

Okręgowego w Suwałkach należy wybrać 5 ławników, w tym 1 ławnika do orzekania 

z zakresu prawa pracy. Natomiast do Sądu Rejonowego w Olecku – 6 ławników oraz do 

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w Sądzie Rejonowym w Ełku – 3 ławników. 

Zgodnie z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych 

przed przystąpieniem do wyborów Rada gminy powołuje zespół, który przedstawia na sesji 

rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności z zakresu spełnienia 

przez nich wymogów określonych w ustawie. 

Zawsze powoływany był Zespół składający się minimum z 3 radnych, może być więcej, który 

po przyjęciu zgłoszeń opiniuje kandydatów pod względem niekaralności, wykształcenia 

i innych wymogów. Zaproponował wybranie przynajmniej jednej osoby z Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

zapytał, czy są chętni radni do zostania członkiem Zespołu opiniującego. Zaproponował, by 

najmłodszy radny, Robert Smyk, został członkiem ww Zespołu. Zapytał, czy radny wyraża 

zgodę. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zgodził się zostać członkiem Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych. 

 

Komisja wytypowała radnego Roberta Smyka jako przedstawiciela do Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania 

Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

 

c) projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy społecznej 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż na miesiąc wrzesień jest zaplanowane referendum ogólnokrajowe. Procedura 

będzie podobna, jak przy wszelkiego rodzaju wyborach. Rada Miejska musi zdecydować, czy 

oprócz 21 obwodów głosowania, które są stałe, utworzyć 2 odrębne obwody. Rada ma 

obowiązek utworzenia, na wniosek Burmistrza, odrębnych obwodów głosowania w zakładzie 

opieki zdrowotnej i domu pomocy społecznej, jeżeli w dniu referendum będzie w nich 

przebywać co najmniej 15 osób. Wobec powyższego proponuje, aby utworzyć dwa odrębne 
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obwody głosowania: pierwszy z siedzibą w „OLMEDICA” w Olecku Sp. z o.o. (szpital), a 

drugi w Domu Pomocy Społecznej „JAŚKI" w Olecku - Kolonii. Obwód głosowania w Domu 

Pomocy Społecznej obejmować będzie pacjentów Zespołu Zakładów Opieki 

Długoterminowej oraz Domu Pomocy Społecznej. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, ile będzie kosztowało gminę Olecko referendum. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż za referendum płaci budżet państwa.  

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, kto będzie zasiadał w komisjach. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że będzie ogłoszony nabór, zgłaszać kandydatów będą podmioty uprawnione, 

m.in. partie polityczne. 

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 

odrębnych obwodów głosowania w zakładzie opieki zdrowotnej oraz domu pomocy 

społecznej. 

 

d) projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż w związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, która weszła w życie z dniem 1 lutego 2015 roku, zmienił się system opłaty za 

nieruchomości przeznaczone pod cele turystyczne. Poprzednio właściciele zgłaszali ilość 

śmieci nagromadzonych w ciągu 2 czy 3 miesięcy, podawali termin ich odebrania i płacili za 

podaną ilość. Obecnie została podjęta uchwała, aby ta opłata była zryczałtowana w wysokości 

62 zł, jednorazowo płatna do końca czerwca. Opracowany został projekt nowego wzoru 

deklaracji (załącznik nr 1), który uwzględnia m.in. roczną opłatę ryczałtową dla domków 

letniskowych i nieruchomości o charakterze rekreacyjno - wypoczynkowym. Wzór obecnie 

jest bardziej czytelny. W pierwszej części wypełnia się wszystkie rubryki, natomiast w drugiej 

części – dane dotyczące nieruchomości – jeżeli jest tylko budynek mieszkalny, wypełnia się 

część F1, jeżeli ktoś posiada dodatkowo działkę nad jeziorem, to wypełnia pozostałe rubryki. 

Załącznik nr 2 to wersja elektroniczna, można będzie składać deklarację elektronicznie. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 
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e) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV 

relacji Gołdap – Olecko na terenie gminy Olecko 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że sprawa jest znana, dwukrotnie zdejmowana z porządku obrad. Teraz należy 

podjąć decyzję. Dwóch właścicieli nie domówiło się z inwestorem, ale mają oni dość wysokie 

roszczenia finansowe w stosunku do możliwości płatności. Firma projektująca płaci za 

opracowanie miejscowego planu zagospodarowania, w związku z tym Zakład Energetyczny 

wystąpił z prośbą o podjęcie decyzji. Jeśli uchwała nie zostanie podjęta, to gmina będzie 

musiała zwrócić pieniądze tej firmie, a ponadto zapłacić osobie, która opracowała miejscowy 

plan zagospodarowania przestrzennego. Wówczas Wojewoda we własnym zakresie opracuje 

miejscowy plan zagospodarowania i koszt poniesie gmina Olecko. W Gołdapi wyszła już 

decyzja o wykonaniu inwestycji celu publicznego z rygorem natychmiastowej wykonalności. 

Na terenie Gołdapi jest 300 działek, nie ma żadnych roszczeń, została podjęta uchwała 

o wykonaniu inwestycji, będzie wykonany plan, projekt techniczny. W Olecku jest 20 działek. 

Osobiście uważa, iż trzeba podjąć uchwałę. Pierwszym powodem jest to, że Olecko ma 

deficyt na prąd. Po drugie: właściciele, którzy nie zgadzają się z kwotą oszacowaną przez 

rzeczoznawców majątkowych, nie tracą możliwości roszczeń. Mogą podać sprawę do sądu, 

który rozstrzygnie sprawę dotyczącą wysokości roszczenia. Uważa, że nie ma na co czekać, 

gdyż inwestycja i tak będzie zrealizowana w tym miejscu. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za oraz 2 wstrzymującymi się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

przebiegu napowietrznej linii elektroenergetycznej 110 kV relacji Gołdap – Olecko na 

terenie gminy Olecko. 

 

f) projekt uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że projekt uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej przygotowano w związku ze zgłoszeniami zmiany jej treści. Uchwała została 

podjęta 27 sierpnia 2010 r., pracowała nad nią Komisja Statutowa Rady Miejskiej w Olecku. 

W projekcie uchwały określono, że w paragrafie 2 wnioski do projektu uchwały budżetowej 

zawierające nazwę zadania, opis, uzasadnienie realizacji i szacunkowy koszt w formie 

pisemnej składa się do 15 września roku poprzedzającego rok budżetowy. Do tej pory nie 

było kosztu szacunkowego, ale uważa, że jest on potrzebny. Wnioski w formie pisemnej do 

15 września roku poprzedzającego rok budżetowy, którego projekt dotyczy, składać mogą: 

kluby radnych, radni, komisje Rady Miejskiej, radni jednostek pomocniczych - czyli 

sołectwa, mieszkańcy, organizacje pozarządowe i inne podmioty. Dodano możliwość 

składania wniosków do projektu uchwały budżetowej mieszkańcom. Wszystkie składane 

wnioski będą umieszczane na stronie internetowej. Zostanie opracowany wzór zawierający 

tytuł wniosku, kto go złożył oraz koszt szacunkowy. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w terminie 3 dni od otrzymania projektu uchwały budżetowej (przygotowanej do 

15 listopada) przekazuje go z towarzyszącymi materiałami do zaopiniowania Komisjom 

Rady. Komisje w terminie 14 dni od dnia otrzymania wyrażają swoje opinie o projekcie 

uchwały budżetowej i przekazują je wraz z uzasadnieniem dla Przewodniczącego Komisji 

Planowania, Budżetu i Gospodarki, która w terminie 7 dni od ich otrzymania formuje 
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ostateczną opinię o projekcie uchwały budżetowej podczas posiedzenia z udziałem 

Przewodniczących pozostałych Komisji i przekazuje ją Burmistrzowi w ciągu 3 dni.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

podziękował Burmistrzowi za okres 14 dni na wyrażenie opinii przez komisje, uważa, 

że 7 dni to byłoby za mało i złożyłby wówczas wniosek o przedłużenie terminu. Teraz już nie 

musi tego robić. Ma obawy odnośnie szacunkowego kosztu, bo np. jeśli ktoś będzie 

wnioskował o zrobienie oświetlenia, to może nie wiedzieć, w jaki sposób dokonać kosztorysu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że wówczas należy przyjść do Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania, 

który posiada wiedzę o cenach i może pomóc określić szacunkowy koszt.  

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia trybu 

prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że dochody zwiększają się ogółem o 37.516 zł: 

1. W dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan o 17.516 zł z tytułu zwrotów 

za lata ubiegłe odszkodowań za niedostarczenie lokali socjalnych. Każda gmina ma 

obowiązek zapewnienia lokali socjalnych. Jeśli nie zapewni lokalu np. dla spółdzielni 

mieszkaniowej, w której lokator zostanie eksmitowany nakazem sądowym za 

nieopłacanie czynszu, wówczas gmina płaci od momentu zasądzenia kwotę, której nie 

płaci najemca lokalu. Rocznie gminę Olecko wynosi to około 50.000 zł. Nie zwalnia 

to właściciela lokalu od ściągnięcia należności od najemcy. Najczęściej sprawa trafia 

do komornika, który zwraca gminie ściągniętą kwotę. 

2. W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan dochodów 

o 20.000 zł z tytułu pozyskanej dotacji z Programu Odnowy Wsi Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego „Wieś Warmii Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto 

żyć” w konkursie ogłoszonym przez Zarząd Województwa Warmińsko – Mazurskiego 

na realizację projektów pn.: 

a) Plac zabaw „Pod gąską” w Gąskach – w wysokości 10.000 zł,  

b) „Uśmiech Dziecka w Sołectwie Lenarty”– w wysokości 10.000 zł. 

Projekty zostały pozytywnie ocenione, będą w tym roku zrealizowane. Wkład własny 

gminy na place zabaw w Gąskach i Lenartach to kolejno 2.2950 zł i 2.266 zł. 

Wydatki zwiększają się ogółem o 37.516 zł:  

1. W dz. 600 – Transport i łączność, rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne, zwiększa się plan 

wydatków o 1.000 zł, w wyniku zmiany przedsięwzięcia do realizacji z funduszu 

sołeckiego w Judzikach. Sołectwo zdecydowało, że przekaże pieniądze dla szkoły na 

zakup wyposażenia do stołówki szkolnej, następuje więc zwiększenie środków na 

zadanie inwestycyjne na drogi wewnętrzne. 

2. W dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, przenosi się plan wydatków z bieżących do 

majątkowych w wysokości 30.000 zł, z przeznaczeniem na adaptację nieużytkowego 

poddasza na cele mieszkalne w budynku Dąbrowskie 6.  

3. W dz. 750 – Administracja publiczna, rozdz. 75075 - Promocja jst., zmniejsza się plan 

wydatków bieżących o 15.000 zł, planowanych na letnie imprezy plenerowe. Kwota ta 

była przeznaczona na współfinansowanie Święta Mleka i Miodu, organizowanego od 
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3 lat. Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego współfinansował do tej pory 

to święto, ale w tym roku wycofał się z jego organizacji. W związku z tym Regionalny 

Ośrodek Kultury w Olecku – „Mazury Garbate” zorganizuje „I Oleckie Święto Mleka 

i Miodu” za przekazaną kwotę we własnym zakresie. 

4. W dz. 851 – Ochrona zdrowia, rozdz. 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi, 

zmniejsza się plan wydatków bieżących w Urzędzie Miejskim o 34.000 zł, tworząc 

w planie Zespołu Szkół w Olecku wydatek inwestycyjny w kwocie 34.000 zł na 

budowę siłowni terenowej przy świetlicy opiekuńczo - wychowawczej.  

5. W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan 

wydatków inwestycyjnych o 12.300 zł, na zadanie pn. „zagospodarowanie terenu na 

posesji Al. Lipowe 2, 4”. To są budynki za młynem i uważa, że powinien tam być 

wykonany chodnik. 

6. W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się: 

a) plan dotacji podmiotowej dla Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate” o 15.000 zł na organizację „I Oleckiego Święta Mleka i Miodu”, 

b) plan na projekty inwestycyjne – „Uśmiech Dziecka w Sołectwie Lenarty” 

w wysokości 12.266 zł i Plac zabaw „Pod gąską” w wysokości 12.950 zł.  

Jak wspomniał po 10.000 zł sołectwa otrzymają z planu odnowy wsi, wkład własny 

gminy: 2.266 zł w Lenartach, a 2.950 zł w Gąskach. 

Przedstawił, na czym polegają autopoprawki: 

 W dz. 600 – Transport i łączność, rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne, wprowadza się 

nowe zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi wewnętrznej na dz. Nr 435/45 

przy ul. Zamkowej” z planem w wysokości 20.000 zł Kończy się budowa bloku 

mieszkalnego przy ul. Zamkowej. Droga dojazdowa do budynku umiejscowiona przy 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej jest drogą gminną. Na początku zrobiona 

z kostki, kamieni, dalej nic nie wykonywano żadnej nawierzchni. Koszt całkowity 

wykonania zadania to ok. 50.000 zł. Gmina doszła do porozumienia z inwestorem 

bloku, że na naprawę drogi poniesie koszt około 20.000 zł, natomiast inwestor 

sfinansuje ok. 30.000 zł;  

 w dz. 926 – Kultura fizyczna, rozdz. 92604 – Instytucje kultury fizycznej, w planie 

finansowym MOSiR w Olecku zwiększa się plan na zakupy inwestycyjne o 18.000 zł. 

Należy zakupić silnik do łodzi motorowej dla WOPR dla bezpieczeństwa 

mieszkańców. Gmina przekaże go dla MOSiR, a ten użyczy silnik dla WOPR.  

Pieniądze na te cele w wysokości 38.000 zł zostały zaoszczędzone z przetargu z inwestycji 

pn. „Budowa drogi dojazdowej przy ul. Jeziornej”. 

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

zadała pytanie, kiedy odbędzie się „I Oleckie Święto Mleka i Miodu”. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że z początkiem sierpnia, tydzień po Mazurskich Spotkaniach z Folklorem. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

dodał, że Mazurskie Spotkania z Folklorem odbędą się dokładnie 2-9 sierpnia.  

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zapytał, czy w Lenartach też będzie plac zabaw. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że tak, powstanie plac zabaw, w ramach którego zostaną zakupione 

3 urządzenia zabawowe: huśtawka, bujak oraz zjeżdżalnia. W Gąskach plac zabaw będzie się 
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składał z 4 urządzeń zabawowych: huśtawki, 2 bujaków sprężynowych, karuzeli oraz 

2 drewnianych ławek i kosza na śmieci. 

 

Członek Komisji - Anna Kaczor 

odnośnie autopoprawki dotyczącej zakupu silnika do łodzi dla WOPR, według niej ktoś 

starszy i doświadczony powinien mieć pieczę nad tym silnikiem. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

zgadza się z radną. Uważa, że można by kogoś przypisać do tego silnika bądź przeprowadzać 

kontrole co jakiś czas. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że gmina nie może kontrolować, bo WOPR jest organizacją pozarządową. 

Ma nadzieję, że silnik będzie długo służyć.  

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawki Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok. 
 

Na tym punkt zakończono.  

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

 odczytał odpowiedzi na wnioski ze wspólnego posiedzenia z Komisją Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji z dnia 23 czerwca 2015r. Poinformował, 

że na sesję, która odbędzie się w piątek 26.06.2015 r., zostanie przygotowany referat; 

 omówił pismo do Pana Andrzeja Michalskiego, Dyrektora Biura Projektowego 

Elektrobudowa S.A., dotyczące braku potrzeby organizowania wspólnego posiedzenia 

wszystkich komisji Rady w sprawie przebiegu napowietrznej linii 

elektroenergetycznej 110 kV relacji Gołdap-Olecko; 

 odczytał pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej w Olecku Karola Sobczaka 

Nr ORN.502.38.5.2015 z dnia 10 czerwca 2015 r. skierowane do Radnych, dotyczące 

liczby wybieranych ławników na kadencję 2016-2019 z prośbą o wytypowanie 

3 przedstawicieli, którzy zostaną powołani w skład Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników sądów powszechnych; 

 odczytał Stanowisko radnych Dobra Wspólnego Rady Miejskiej w Olecku dotyczące 

projektu uchwały w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Burmistrza 

Olecka. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 4 – Wolne wnioski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

 zgłosili się do niego mieszkańcy z okolic ul. Orzeszkowej z prośbą o ewentualne 

zamocowanie progów zwalniających w tej okolicy. Twierdzą oni, iż toczą się tam 

wyścigi, samochody szybko jeżdżą. Prosi o informację od Policji na ten temat, czy 

rzeczywiście tak się dzieje. Należy sprawdzić, czy są podstawy do zgłoszenia tego 

wniosku; 
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 wnosi o zgłoszenie do Urzędu Lotnictwa Cywilnego, iż na lądowisku Giże piloci nie 

stosują się do przepisów. Jest strefa ok. 5 km, gdzie można wykonywać jedynie 

określone manewry - podchodzenie do lądowania i startu, ale nie jest to przez 

wszystkich pilotów przestrzegane. Zdarzyła się sytuacja, gdzie pilot chciał zmieścić się 

w przesmyku na jednym z jezior i omal nie wylądował na dachu budynku; 

 powrócił do wcześniejszego wniosku w sprawie ulotki promującej miasto Olecko, 

sprawa znana Komisji Polityki Parorodzinnej (…). Otrzymał odpowiedź, że gmina nie 

wydała żadnego materiału promocyjnego z treścią, jak we wniosku, autor i wydawca 

ulotki nie są znani. Dowiedział się jednak, iż jej autorem jest Regionalny Ośrodek 

Kultury w Olecku – „Mazury Garbate” - Centrum Informacji Turystycznej w Olecku. 

Intencje były dobre, ale nie wyszło to ciekawie. Legenda nazywa się Tajemnica Jeziora 

Olecko Wielkie, wydana w języku polskim oraz niemieckim. Kończy się ona zdaniem: 

„dowodem na to, że tak się dzieje jest fakt, że jeszcze nie było takiego roku, aby 

w Jeziorze Oleckim nikt nie utonął”. Nie jest to promujące, należy to wyjaśnić. 

 

Członek Komisji - Anna Kaczor 

uważa, że to bezsensowna reklama. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

podziękował Burmistrzowi za ustawienie automatu na torebki na psie odchody przy 

skateparku. Torebki szybko się rozchodzą, głównie przez wandali, ale ma nadzieję, że to się 

zmieni. Zgłosił następujące wnioski: 

 we wcześniejszych wnioskach prosił, aby na przystankach i latarniach zawiesić naklejki 

o zakazie naklejania ogłoszeń. Naklejki powieszono, natomiast zakaz nie jest 

przestrzegany, przystanek ponownie jest cały oklejony. Na naklejkach jest informacja 

o karze za takie postępowanie. Zapytał, czy ta firma, te osoby, zostaną pociągnięte do 

jakiejś odpowiedzialności; 

 na prośbę kierowców wnosi, aby sprzątanie ulic odbywało się w godzinach 

wieczornych. 

 

Członek Komisji - Anna Kaczor 

zgłosiła następujące wnioski: 

 wie, że zamówione są kosze na śmieci. Pyta, czy wiadomo, kiedy będą rozmieszczane; 

 wnosi, aby postawić kosz na plaży, do której prowadzi ul. Słowackiego, najlepiej przy 

wjeździe na placu na górze. Na dole stoi kosz, ale jest za mały, śmieci nie mieszczą się 

w nim i układane są obok; 

 zgłosiła wniosek o ustawienie znaku zakazu wjazdu na plażę, do której prowadzi 

ul. Słowackiego. Wędkarze, którzy tam przebywają, wjeżdżają samochodami aż pod 

same jezioro z powodu mocno wyjeżdżonej drogi, m.in. przez quady; 

 wnosi również o zamontowanie mniej okazałej, nie na stałe jednej huśtawki i zjeżdżalni 

dla dzieci na plaży „Szyjka” oraz uporządkowanie piasku, który wysypany jest tuż przy 

„Wiewiórczej Ścieżce”, co stwarza niebezpieczeństwo dla bawiących się tam dzieci. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że kosze już są, czeka na propozycje ich rozmieszczenia. 

 

Członek Komisji – Robert Smyk 

Powiedział, iż Komendant Powiatowy Policji w Olecku zaproponował, aby za miesiąc lub 

dwa miesiące Komisja spotkała się na posiedzeniu na terenie Komendy. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

stwierdził, iż Komisja uwzględni propozycję w programie na wrzesień bądź październik. 



 9 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 

 Protokołowała      Przewodniczący Komisji 

 

 

        Barbara Skarżyńska                                Leszek Olszewski 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

 

 


